
Protokół Nr X/ll 
z posiedzenia sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 8 listopada 2011 roku. 

Ad.pkt 1. 
Obrady X sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Pan Bogdan 

Kresso o godz. 1400 modlitwą „Ojcze nasz " 
Otwierając posiedzenie powitał Radnych, zaproszonych gości w osobach: Panią 

Danutę Kresso - Dyrektor Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Rudce, Panią Krystynę 
Kuczyńską - Prezesa Oddz. Zarządu ZNP w Brańsku, Pana Wójta, pracowników urzędu 
przybyłych na dzisiejsze posiedzenie. 

Obrady odbyły się w budynku Urzędu Gminy Rudka w sali konferencyjnej. 

Na stan ustawowy składu rady w sesji uczestniczy 14 radnych. 
1. Pan Piotr Marian Barszczewski 
2. Pan Jan Filipowicz 
3. Pan Michał Gawrysiak 
4. Pan Bogdan Kresso 
5. Pani Barbara Kryńska 
6. Pan Andrzej Niemyjski 
7. Pan Kazimierz Olszewski 
8. Pani Honorata Rudkowska 
9. Pani Krystyna Safaryn 
10. Pan Jerzy Józef Stępkowski 
11. Pan Tadeusz Uszyński 
12. Pan Jan Wiński 
13. Pan Ryszard Wiński 
14. Pan Stanisław Zero 

W posiedzeniu sesji nie uczestniczył: 
1. Pan Grzegorz Marek Godlewski 

Ad. pkt. 2. 
Kontynuując obrady Pan Przewodniczący stwierdził, że są one prawomocne, po czym 

przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ąuorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad IX Sesji Rady Gminy Rudka. 
4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 
5. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Rudka za rok 

szkolny 2010/2011. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2011-2014. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rudka na rok 2011. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski. 
10. Zamknięcie obrad X Sesji Rady Gminy Rudka. 



Po przedstawieniu w/w porządku Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są 
inne propozycje co do porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Innych propozycji nie wniesiono. 

W wyniku jawnego głosowania za przedstawionym porządkiem obrad było 14 głosów 

Ad.pkt. 3. 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że protokół z posiedzenia IX sesji Rady 

Gminy był do wglądu w biurze rady, po czym zwrócił się z zapytaniem czy zostały zgłoszone 
uwagi co do treści protokołu z w/w posiedzenia. 

Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 

W wyniku jawnego głosowania protokół z posiedzenia IX sesji został przyjęty przez 
radnych jednogłośnie bez odczytania jego treści (14 głosami). 

Ad. pkt. 4. 
Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od dnia 30 września br 

zostały wydane zarządzenia w sprawie: 
- zmian w budżecie gminy Rudka na 2011 rok; 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na sprzedaż nieruchomości 
oznaczonej nr geod. 168 położonej w obrębie wsi Olendy (1/3), 
- informacji z wykonania budżetu gminy Rudka oraz o deficycie/nadwyżce za III kaw. 2011 
roku, 
- przygotowania projektów uchwał na X sesję Rady Gminy Rudka. 

Ponadto Pan Wójt poinformował, że; 
- trwa modernizacja budynku oczyszczalni ścieków, 
- trwają prace przy świetlicy w Kocach Borowych, 
- odbył się częściowy odbiór robót przy rekultywacji składowiska odpadów, 
- prace związane z budową kanalizacji można stwierdzić, że są już zakończone, 
- trwają prace przy budowie boiska ORLIK. Można stwierdzić, ze prace przebiegają zgodnie z 
harmonogramem prac. 

W trakcie składania swej informacji Pan Wójt poinformował, że nastąpiło otwarcie 
ofert na ubezpieczenie mienia i odpowiedzialności Gminy Rudka. Ofertę wygrała firma Unika 
Towarzystwo Ubezpieczeń Przedstawicielstwo w Warszawie. 
Ponadto stwierdził, że został złożony wniosek na wybudowanie placu zabaw przy Szkole 
Podstawowej w Rudce. 

Kończąc swą wypowiedź Pan Wójt wyjaśnił, że uczestniczył w: 
- Europejskim Kongresie Gmin w Warszawie, 
- uroczystościach związanych z nadaniem sztandaru ZS im. Jana Pawła II w Rudce, 
- obchodach Dnia Nauczyciela, 
- walnym zebraniu zarządu Kraina Bobra, (poinformował, ze nasza gmina wykorzystała już 
wszystkie środki jakie były możliwe do pozyskania), 
- posiedzenie Związku Gmin Puszczy Białowieskiej. 
Są to najważniejsze sprawy, które chciałem Państwu przedstawić. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z 
zapytaniem czy są uwagi lub zapytania co do złożonej informacji: 



Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. pkt. 5. 
Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący przypomniał, że informacja o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Rudka za rok szkolny 2010/2011 została dostarczona w 
materiałach na sesję. 
Czy są uwagi lub zapytania co do treści w/w informacji. 

Pan Radny Jerzy Józef Stępkowski stwierdził, że zapoznał się z treścią przedłożonej 
informacji. W swej wypowiedzi złożył podziękowanie Pani Dyrektor za dobre wyniki 
egzaminu gimnazjalnego. Kontynuując swą wypowiedź stwierdził, że trochę niepokoi jednak 
wynik egzaminu szkoły podstawowej. 

Na zakończenie stwierdził, że musimy być dobrej myśli, że w przyszłości będzie 
lepiej. 

Innych uwag i zapytań nie wniesiono. 

Pani Danuta Kresso - Dyrektor ZS Im. Jana Pawła II w Rudce stwierdziła, że w 
historii szkoły był to rok wyjątkowy. Było bardzo dużo dzieci intelektualnie uzdolnionych. 
Dlatego też nie możemy sobie tylko dopisać chwały. Pomimo tego cieszy nas to bardzo. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została 
przyjęta. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Rudka za rok szkolny 
2010/2011 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 6. 
Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2011 - 2014 został dostarczony w materiałach na posiedzenie sesji. 
Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie) 
Uchwała Nr X/46/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 8 listopada 2011 roku w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka na lata 2011 - 2014 w załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt 7. 
Kontynuując porządek obrad Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są 

uwagi lub zapytania co do treści projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Rudka na rok 2011. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów. 

Uchwała Nr X/47/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 8 listopada 2011 roku w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Rudka na rok 2011 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 



Ad. pkt. 8. 
Kontynuując porządek posiedzenia Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy 

ktoś z radnych w tym punkcie chce zabrać głos. 

Pan Radny Stanisław Zero poruszył temat wylanego asfaltu we wsi. Stwierdził, że jest 
on dość wąsko wylany. Dobrze byłoby nawieźć pobocza. 

Pan Radny Jan Wiński stwierdził, że we wsi Olendy należy udrożnić rowy, ponieważ 
woda nie idzie rowem tylko drogą. 

Pan Radny Jan Filipowicz prosił o poinformowanie czy drogę na Niemyjach do rzeki 
będą jeszcze „podlewać" 

Pan Radny Tadeusz Uszyński - stwierdził, że ładnie wygląda ułożony chodnik w 
kierunku Brańska. Jednak to co zostało zrobione częściowo już zarasta. 

Ponadto prosił o poinformowanie co będzie z drogą Młynową i Sportową?. 

Wyjaśnień Radnym udzielił Pan Wójt Gminy Andrzej Anusiewicz: 
- polecam aby panowie radni przestudiowali załącznik - wykaz przedsięwzięć realizowanych 
w latach 2011-2014, 
-jeżeli chodzi o droga powiatową na Niemyjach, to w tym roku nie ma takich możliwości aby 
było coś robione. Ponadto stwierdził, że będziemy rozmawiać z powiatem na temat 
wspomnianej drogi, 
- temat Olend, który poruszył Pan Radny należy obejrzeć na miejscu, 
- jeżeli chodzi o drogę, o której wspomniał pan radny Zero pan Wójt zaproponował 
zorganizować w tej sprawie spotkanie mieszkańców by włączyli się do pomocy. 

Ad. pkt 9. 
Pan Wójt Gminy Andrzej Anusiewicz poinformował, że aktualnie Pani Skarbnik 

pracuje nad projektem budżetu gminy na 2012 rok. Do 15 listopada zostanie przedłożony on 
do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku oraz Przewodniczącemu Rady Gminy. 

Ponadto Pan Wójt poinformował, że na dzień 21 listopada jest zaplanowane wspólne 
posiedzenie komisji, którego tematem w szczególności będzie określenie wysokości stawek 
podatkowych na 2012 rok, które planujemy przedstawić na posiedzeniu sesji w dniu 28 
listopada br. 

Po wypowiedzi Wójta Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek dzisiejszej sesji 
został wyczerpany 

Ad. pkt. 13. 
Obrady X sesji zakończono o godz. 1530 modlitwą „Zdrowaś Maryjo " 

Protokół sporządziła: Przewodniccy Rad^Gminy 

Barbara X fasielewska mgr inż^Bpgdan •esso 


